
Referat fra Generalforsamling i Sektion 63, lørdag den 18-1-2025 i 
Brevduehuset i Hjørring. 

 

Dagsorden; 

1. Valg af dirigent. 

2. Konstatering af mandater. 

3. Beretning fra bestyrelsen. 

4. Regnskab + budget. 

5. Indkomne forslag. 

6. Valg: 

a. Til bestyrelsen – På valg: Frank Juul Nielsen, Dan 025 

b. En bestyrelsessuppleant. På valg: Brian Westergaard Pedersen, Dan 215 

c. To revisorer. På valg: Johannes Bæk, Dan 025 – Jesper Kristensen, Dan 126 

d. En revisorsuppleant. På valg; Jørn Bentsen, Dan 182 

7. Kapflyvningsplan - kun i lige år, tidsmæssigt i forhold til DdB's terminer som hidtil. 

8. Sektionsmesterskaber - kun i lige år. 

9. Eventuelt. 

 

1. Knud Madsen, Dan 217 valgt som dirigent. 

 

2. I alt 14 mandater (Dan 025; 3 stk – Dan 126; 2 stk – Dan 182; 2 stk – Dan 196; 2 styk 
Dan 215; ingen - Dan 217; 2 styk + 3 bestyrelsesmedlemmer. 
 

3. Henviser til referatet fra Formandsmødet i august 2024. Roste DdB for at udskyde 
indlevering af en flyvning grundet vejret. Håbede også det ville/kunne ske 
fremover? Færre medlemmer havde deltaget på flyvninger i sæson 2024. I 2023 
deltog 68 medlemmer i sidste sæson var antallet faldet til 65 medlemmer. Mindre 
antal duer afsendt. Lidt under 12000 duer havde været på sektionsflyvninger i 
sæson 2024. Desværre ser det faldende medlemstal ud til at fortsætte både lokalt 
og på landsplan. Kun 7 nye medlemmer var tilmeldt i hele landet pr. 1. januar 2025, 



mod et fald på ca. 100 medlemmer pr 1. januar 2024. Formanden opfordrede alle 
sektion 63´s medlemmer til fortsat at gøre brevduesporten synlig i 
lokalområderne. 
 
Samme Vognmand skal transportere sektionsduerne i 2025. Regnede med en 
gebyrstigning på 1 kr. pr stk. i sæson 2025, men varslede allerede en nye stigning 
til sæson 2026. 
Nibe og Løgstør Brevdueforening havde allerede i november måned 2024 afholdt 
Sektionsudstillingen. Fremover bliver det også i november måned, at 
Udstillingerne rundt om i landet sikkert ville blive afholdt, grundet de restriktionen 
Myndighederne vedtager. 
Formanden opfordrede forsamlingen til at nærlæse DdBs Dagsorden til det 
kommende Repræsentantskabsmøde den 1. februar i Brædstrup. Der er blandt 
andet et af punkterne, der omhandler forslag til kapflyvningsplanen. Bliver den 
vedtaget, kommer den til at gælde for 4 år. Viste ikke noget om de forskellige 
mesterskaber i DdB regi, om de også kom til at gælde i 4 år? På dagsorden var der 
også punkter omkring slipformer, som, hvis de bliver vedtaget, vil få indflydelse på 
alle medlemmer i Sektion 63. 
 
Formanden opfordrede til man fandt en kandidat til Hovedbestyrelsen i Region 
Nord. 
 
Formanden kom ligeledes ind på, at Knud Madsen havde kontakt til en tysk 
brevdue forening, der ville sælge en forholdsvis ny Geraldy trailer til omkring 
50.000 kr. Noget man ville arbejde videre med i bestyrelsen. 
 
Omkring kapflyvningsplanen, skal man være opmærksom på, at det kun er de 
sidste 4 ”Åbenrå-flyvninger, der er fælles slip på. Der er ikke fælles slip på Åbenrå-
flyvningen i uge 22 og heller ikke på nogle af de andre sektionsflyvninger. 
 
Formanden sluttede sin beretning af med at takke alle medlemmer i Sektion 63. 
Stor ros til Løslader Jesper Iversen. Stor ros til Jesper Kristensen for sit arbejder 
med Hjemmesiden. Også stor tak til alle samarbejdspartnere og ikke mindst 
Sektion 54. 
 
Enstemmigt godkendt. 
 

4. Et overskud på 106,99 kr.  En bankbeholdning på 178013,20 kr. 
 



Enstemmigt godkendt. 
 

5. Ingen indkomne forslag. 
 

6.   a. Genvalg 
b. Michael Villadsen, Dan 025 valgt 
c. Genvalg 
d. Jens Gade 
 

7. Godkendt. 
 

8. Kan ikke behandles – kun i lige år. 
 

 
9.  Martin Christensen, Dan 217 er vores nye EDB-Mand. Jesper Kristensen har lovet   

at hjælpe Martin i gang. 
 
Formanden takkede Jesper Kristensen for sit kæmpe arbejde gennem mange år 
med Sektion 63´s Hjemmeside. Vi skal være taknemmelige for at have haft 
Danmarks bedste mand på posten i snart en menneskealder. Formanden 
overbragte Jesper en gave.  
 
Er der en forening i Sektion 63, der har lyst til at arrangere Sektions udstillingen 
2025, vil bestyrelsen gerne høre om det? 
 
Formanden sluttede Generalforsamlingen af med at ønske alle medlemmer en 
god sæson. 
 

JMP 

19-1-2025 

 
 
 
 
 
 

 



 
 

 


